
JÕHVI  VALLAVOLIKOGU
REVISJONIKOMISJONI KOOSOLEKU

PROTOKOLL

Jõhvis,                       22. septembril 2020 

Koosoleku algus kell 12.00
                 lõpp  kell  12.50

Osa võtsid: vt kvoorumi leht.

Koosolekut  juhatas  komisjoni  esimees  Eduard  East,  protokollis  volikogu kantselei
juhataja Maire Lumiste.

PÄEVAKORD: 
1.Jõhvi  Muusikakooli  kontrollimisega  seotud töölepingute  ja  muu dokumetatsiooni
arutamine (ettekandjad E.East ja P.Paas) 
2. Jõhvi Kunstikooli järelpärimise vormistamise arutamine-kinnitamine (järelpärimise
projekt lisatud) 
3. Teised tõstetatud teemad 

1.  Jõhvi  Muusikakooli  kontrollimisega  seotud  töölepingute  ja  muu
dokumetatsiooni arutamine
Eduard East: käisime koos Paul Paasiga kohapeal, minul pretensioone ei ole.
Paul Paas: minul ei ole samuti pretensioone. Kõik olid väga korrektselt vormistatud,
iga väiksemgi muudatus oli kajastatud lepingu lisana.
Eduard East: nõustun Paul Paasi seisukohaga ja kiidan juhtkonda korrektsuse eest.
Jelena Bezvoditskaja:  kas oli  ka kord-dokument,  mis reguleerib tööle vormistamist
(konkursi komisjonid, protokollid jne).
Eduard East: mõistan Jelena seisukohta-küsimust, kuid huvikooli seadus ei sätesta, et
tööle  tuleb  võtta  konkursi  korras,  seda  ei  sätesta  ka  põhimäärus.  Probleemiks  on
pigem vastavate õpetajate leidmine ja seda olukorda teavad kõik komisjoni liikmed.
Paul Paas: mul jäi arusaam, et viimase paarikümne aasta jooksul ei olegi seal kedagi
tööle võetud, kõik töötajad on juba väga ammu tööle vormistatud.

Arutelu käigus järgnevad komisjoni liikmed tõstetasid täiendavaid küsimusi:
Jelena  Bezvoditskaja:  tutvusin  Jõhvi  Muusikakooli  kodulehega  ja  toon  välja
alljärgnevad tähelepanekud:
- põhimääruse viimaste aastate muudatusi ei ole kajastatud (kodulehel on 2014.aasta
redaktsioon); 
- ei ole avalikustatud  õppenõukogu ja hoolekogu koosolekute protokolle;
- arengukava on 2012-2020 (kas on juba uus täiendatud variant, mis peaks olema selle
aasta lõpuks järgnevalt vastuvõetud); 



-  tunnustamise link on tühi (kas tunnustamist ei toimu);
-  ruumide  kasutamise  teenuste  hinnakiri  on  2010.  aastast  (kas  ei  ole  vahepeal
muudetud?).

Aleksei Naumkin: kaks teemat millest sooviksin rääkida:
- kas muusikakoolis toimub dokumentide registreerimine haridusministeeriumi poolt
välja pakutud dokumendiregistris (et oleks tagatud dokumentidele juurdepääs ka nt
vallavalitsuse vastutaval ametnikul);
- kodulehel vajab värskedamist täiskasvanutele korraldatav õpe (kui ei toimu, peab
olema ka kodulehel nähtav).

Arutelu tulemusena 

O T S U S T A T I : 

1.1. Märkusi ja ettepanekuid töölepingute kohta ei ole.
1.2. Komisjoni  esimees  saadab  täiendava  järelepärimise  üleskerkinud

küsimuste  kohta  ja  peale  vastuse  saamist  komisjon  otsutab  kontrollakti
vormistamist. 

2. Jõhvi Kunstikooli järelpärimise vormistamise arutamine-kinnitamine 
Eduard East: järelepärimise projekt on kõikidele komisjoni liikmetele edastatud koos
päevakorraga, millised on ettepanekud?
Paul  Paas:  järelpärimine  on  arusaadav,  aga  lepime  kokku,  et  kõikidel   komisjoni
liikmetel  on  võimalus  päringut  täiendada  esmaspäevani,  st  28.09.2020.  Kui
ettepanekuid  ei  esitata,  saadab komisjoni  esimees  järelepärimise  Jõhvi  Kunstikooli
direktorile  välja   esitatud  kujul  või  kui  ettepanekud  saabuvad  otsutame  nendega
järelpärimise täiendamist.

Arutelu tulemusena

O T S U S T A T I : 

2.1. Jõhvi Kunstikoolile saadetav järelpärimine tervikuna kinnitada ja anda komisjoni
liikmetele võimalus täiendamiseks kuni 28.09.2020. 
2.2. Järelpärimise saatmist-allkirjastamist korraldab komisjoni esimees.

3. Teised tõstetatud teemad
Diskuteeriti  komisjoni töö üle, kõik olid positiivsed.  Otsuste vastuvõtmist  vajavaid
teemasid ei arutatud. 

Eduard East
juhataja Maire Lumiste

            protokollija




